

## Referat Bestyrelsesmøde 16/7

**Deltagere: Jan, Jaenett, Wenche og Hanne. Afbud: Silas**

- Dagsorden fra Bestyrelsesmødet 16/6 2024 er godkendt og lægges på hjemmesiden.
- **Indkøb af Poloudstyr** jf. forslag fra Morten Rikard. Der indkøbes 8 veste, 4 hjelme (de øvrige manglende må indhentes ved at reparere på det eksisterende udstyr. 4 eller 8 dækkener, hvis der stadig kan købes til ½ pris. Begrundelse: I Stege roklub har vi besluttet at vi vil have holdsporten kajakpolo. For at den kan gennemføres, skal der være udstyr, der gør det at det er attraktivt at være med. Vestene kan også bruges til kajakroning, når de ikke spilles med, men ikke omvendt, da de er farve og nummer afhængige. Hvis der skal være sammenhæng i spillet er det nødvendigt at dækken holder tæt, da spillet ellers hele tiden afbrydes af at man må på land og tømme kajak.  
I forhold til dækkener bliver hver spiller ansvarlig for sit dækken i den tid de træner i klubben. Udfordringen har været at der ikke har været passet godt nok på de dækkener af den kvalitet, så de er gået i stykker for hurtigt. Der er de to sidste år forsøgt at søge fonde til at dække disse udgifter, uden at det er lykkedes. Hvorfor det må pålægge klubbens økonomi.
- **"Dark Night" fra kajak på Nyord.** Vi er inviteret til at 2 medlemmer kan deltage 7-8/9. Det sendes ud som tilbud til medlemmerne og ved flere der ønsker at deltage trækkes der lod.
- **Vinter aktivitet:** Vi har fået flexhallen som tidligere lørdage kl 8.30-10. Svømmehallen til fælles svømning med vandsport klubber fredage kl 18-19. Tirsdage Polo, fri leg i det lille bassin, kl 19-21. Lørdage kl 9-11 på lige uger. Her har det tidligere været ungeholdet der har haft tid. Vi har ikke længere et ungehold, så den tid vil vi forsøge at bruge til teknik træning, hvis vi kan hjælpes ad med at have livredder ansvar og transport af kajakker.

- **Blå ambassadør:** Årsmøde 21/9. Hanne adspørger direkte Birthe og skriver i øvrigt ud i klubbens nyhedsmail for andre interesserede.
- **100 års jubilæum:** Bestyrelsen foreslår Ro parade. Samt reception hvor lokalpolitiker indbydes, øvrige sportsklubber, fonde vi har modtaget donationer af. Til reception afholdelse kan søges aktivitetsfonde i kommunen. Spørge Superbrugsen om sponsorer til bespisning. Endvidere forslag om vi skal invitere lokalbefolkningen til fælles roning. Her skal dansk rosport forening spørges til om vi har sikkerhedsansvar.
- **Langtur fælles.** Foreslår fælles rotur til Petersværft 31/8. Spørge Vordingborg roklub om at mødes der.
- **Port.** Wenche har investeret i at få port 2 lavet ved firma udefra, da det kom til at tage for lang tid, inden vi havde nye vire hjemme til at reparere selv. Det er konstateret at den ene vire i port længst hen mod broen er slidt. Den forsøges udskiftet snarest, i håb om at nå det inden den knækker.

Næste møde: 2/9 kl. 17.30